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BR.0002.6.2018 

Protokół Nr LVI/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Kole 

z dnia 30 maja 2018 roku 

godz. 11.00 

 

 

 

1. Otwarcie Sesji 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kole Artur Szafrański, który 

otworzył LVI Sesję Rady Miejskiej w Kole o godz. 11.00.  

2. Stwierdzenie quorum  

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w LI Sesji udział bierze 14 

radnych, co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania prawomocnych 

uchwał.   

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

3. Powitanie gości.  

Przewodniczący Rady powitał przybyłych na Sesję gości. Po raz pierwszy w obradach Sesji 

Miejskiej w Kole uczestniczył Pan Kazimierz Pałasz – radny Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego. Przed przejściem do porządku obrad Przewodniczący poprosił Pana 

Pałasza oraz Pana Krzysztofa Witkowskiego – Wiceprezesa Stowarzyszenia Przyjaciół Miasta 

Koła nad Wartą o wystąpienie na środek sali, po czym odczytał decyzję Kapituły Odznaki 

Honorowej: Zgodnie z decyzją Kapituły Oznaki Honorowej i uchwałą Zarządu Województwa 

Wielkopolskiego Nr 5212/2018 z dnia 18 kwietnia 2018 roku na wniosek przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kole wyróżniono Odznaką Honorową za zasługi dla województwa 

Wielkopolskiego Pana Krzysztofa Witkowskiego, za całokształt działalności zawodowej, a w 

szczególności za ogromny wkład oraz zaangażowanie w rozwój kultury Wielkopolski. 

Przewodniczący w imieniu Samorządu Województwa Wielkopolskiego poprosił Pana 

Kazimierza Pałasza o wręczenie Odznaki Honorowej, po czym w imieniu Radnych jak również 
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Władz Miasta Koła pogratulował Panu Witkowskiemu. Kontynuując, Pan Szafrański 

wspomniał, że Wiceprezes Stowarzyszenia Przyjaciół Miasta Koła na Wartą jest autorem 

licznych publikacji, ma na swoim koncie wiele sukcesów, dlatego też postanowił złożyć 

wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o nadanie Odznaki Honorowej. Następnie głos zabrał 

Pan Witkowski składając serdeczne podziękowania Członkom Kapituły Odznaki, Zarządowi 

Województwa Wielkopolskiego, Przewodniczącemu Arturowi Szafrańskiemu, jak również 

Panu Kazimierzowi Pałaszowi. Wiceprezes dodał, że odznakę otrzymał gównie za działalność 

naukową, regionalistyczną promując dziedzictwo kulturowe Wielkopolski, a w szczególności 

Miasta Koła i Ziemi Kolskiej. Pan Krzysztof stwierdził, że Odznaka Honorowa jest 

wyróżnieniem nie tylko dla niego, ale też dla całej społeczności miasta. 

4. Propozycje do porządku obrad. 

1. Otwarcie Sesji 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powitanie gości. 

4. Propozycje do porządku obrad.  

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Koła. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Sprawozdanie z działalności Żłobka Miejskiego w Kole za 2017 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kole za 

2017 rok . 

10. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Domu Kultury w Kole za 2017 rok 

11. Sprawozdanie z działalności Muzeum Technik Ceramicznych w Kole za 2017 rok. 

12. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kole za 2017rok. 

13. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Profilaktyki i Pomocy Rodzinie w 

Kole za 2017 rok. 

14. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kole za 2017 

rok oraz ocena zasobów pomocy społecznej Miasta Koła za 2017 rok.  

15. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Miejskiej Koło z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za rok 2017”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego zagospodarowania 

przestrzennego miasta Koła w rejonie ulicy Wojciechowskiego. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie aportu do Spółki 

Miejskiej Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. w Kole w postaci nieruchomości 

gruntowych. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Miejskiej 

Koło darowizny udziałów w nieruchomości zabudowanie położonej przy ul. Stary Rynek  

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Broniewskiego 19A w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Garncarskiej 4 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Mickiewicza 15 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. 20 Stycznia w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty. 

23. Podjęcie uchwał w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek dl 

nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze, w sprawie ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz określenia 

sposobu ustalenia tygodniowego, obowiązkowego wymiaru zajęć przy łączeniu różnych 

wymiarów pensum w ramach jednego etatu. 

24. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetu miasta Koła na 2018 rok. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 

2018-2025. 

26. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach. 

27. Wolne głosy i wnioski. 

28. Zamknięcie obrad LVI Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

 

Pani Wiceburmistrz złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Kolskiego na 

realizację wspólnych zadań Powiatu i Miasta. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pani Wiceburmistrz. Za wprowadzeniem 

wyżej wymienionego projektu do porządku obrad opowiedziało się 16 radnych, jednogłośnie. 

Wobec bezwzględnej większości głosów ustawowego składu rady projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad jako punkt 10. 

 

Radny Marcin Janiak w imieniu Komisji Budżetu i Finansów złożył wniosek o przeniesienie 

obrad dwóch uchwał: Podjęcie uchwały zmieniające uchwałę budżetu miasta Koła na 2018 rok 

oraz Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Koła na lata 

2018-2025 

Radny Mariusz Budny w imieniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

wniósł o wprowadzenie uchwały w sprawie uchylenia uchwały z 31 stycznia 2018 roku w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ulicy Grodzkiej 16 w Kole 

stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia bonifikaty. Radny Budny przeczytał 

uzasadnienie: W związku z licznymi pismami, kierowanymi między innymi do Burmistrza 

Miasta Koła, Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole, Komisji Gospodarki Komunalnej Ochrony 

Środowiska oraz Prokuratury Rejonowej, Komisja na swym posiedzeniu w dniu 29 maja 

jednogłośnie podjęła decyzję o wniesieniu niniejszej uchwały pod obrady dzisiejszej Sesji. Mając 

na uwadze dobro i bezpieczeństwo mieszkańców oraz fakt podpisania przez niemalże 

wszystkich lokatorów petycji Komisja uznała za zasadne wstrzymanie wszelkich procedur 

związanych ze sprzedażą mieszkania. Lokatorzy podpisani pod petycją, przedstawiają szereg 

sytuacji niebezpiecznych w tym pobicie sąsiada oraz groźby karalne w stosunku do sąsiadów. Z 

pisma kierowanego do Pani Burmistrz przez pełnomocnika jednej z mieszkanek czytamy, iż 

wnosi ona o usunięcie lokatora z lokalu mieszkalnego będącego własnością Gminy Miejskiej Koło 

położonego w Kole przy ulicy Grodzkiej, albowiem swoim zachowaniem wykracza on w sposób 

rażący i uporczywy przeciwko porządkowi domowemu czyniąc innym lokatorom i właścicielom 

korzystanie z ich lokali mieszkalnych. Ponadto z zawiadomienia do prokuratury czytamy, iż inna 

osoba zamieszkała w wyżej wymienionym lokalu podżegała i namawiała do pobicia bez 

świadków jednego z sąsiadów (jest to mieszkanka tej wspólnoty). Niepokojącym niestety jest 

fakt, iż jest to jeden z pracowników tutejszego Urzędu Miasta. Z uwagi na tą napiętą sytuację i 

obawę o bezpieczeństwo mieszkańców tej wspólnoty, konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały z 31 stycznia 2018 roku, w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego przy ulicy Grodzkiej w Kole stanowiącej własność Gminy Miejskiej Koło i 

udzielenie bonifikaty do czasu wyjaśnienia przez odpowiednie organy tej sprawy. I tu z uwagi 

na powyższe podjęcie niniejszej uchwały Komisja uznaje za zasadne. Radny oznajmił, że na 
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Komisji trwała wnikliwa dyskusja, obecni przedstawili swoje obawy, jak również zostały 

odczytane pisma, pod którymi podpisani byli niemalże wszyscy mieszkańcy.   

W tej sprawie również głos zabrała Radna Urszula Polewska, mówiąc iż Komisja nie osądza o 

niczyjej winie, jednakże jest to niepokojące, ponieważ inne organy się tym nie zajęły, a 

mieszkańcom może grozić niebezpieczeństwo. Kierując się dobrem i bezpieczeństwem  

mieszkańców wspólnoty prosiła o przegłosowanie wyżej wymienionej uchwały. Radna 

powiedziała, iż lekceważąc trudne sytuacje z jakimi się spotykamy może dojść do 

nieszczęścia, dlatego też Komisja potraktowała tę sytuację poważnie. 

Mariusz Budny dodał, iż Komisja wystosuje pisma do Komendanta Powiatowego Policji w 

Kole, jak również do Pani Wiceburmistrz z prośbą o zajęcie się daną sprawą.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pana Budnego. Za wprowadzeniem w/w 

projektu do porządku obrad opowiedziało się 16 radnych, jednogłośnie. Wobec bezwzględnej 

większości głosów ustawowego składu rady projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad jako punkt 27. 

 

W związku z rezygnacją radnego Michała Piaseckiego w pracy w Komisji Gospodarki Komunalnej 

i Ochrony Środowiska oraz z pracy w Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania 

Przestrzennego Rady Miejskiej w Kole przewodniczący Rady złożył projekt zmiany uchwały 

zmieniający skład osobowy w/w stałych Komisji Rady Miejskiej w Kole.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie swój wniosek. Za wprowadzeniem w/w projektu do 

porządku obrad opowiedziało się 14 radnych, 2 wstrzymało się od głosu. Wobec bezwzględnej 

większości głosów ustawowego składu rady projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad jako punkt 28. 

 

 W związku z wnioskiem Komisji Budżetu i Finansów o zmianę w kolejności obrad oraz z 

prośbą Pani Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej o zmianę 6 punktów 

Przewodniczący odczytał porządek obrad po dokonanych zmianach i autopoprawkach, który 

został poddany głosowaniu. Za wprowadzeniem zmian odpowiedziało się 16 radnych, 

jednogłośnie. Materiały wraz z porządkiem obrad na LVI Sesję otrzymali wszyscy radni w 

brzmieniu następującym:  
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Porządek po zmianach otrzymał następujące brzmienie: 

1. Otwarcie Sesji 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powitanie gości. 

4. Propozycje do porządku obrad.  

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Koła. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetu miasta Koło na 2018 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 

2018-2025. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Kolskiego na realizację zadań. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie aportu do Spółki Miejskiej 

Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. w Kole w postaci nieruchomości gruntowych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Miejskiej Koło 

darowizny udziałów w nieruchomości zabudowanej położonej przy ul. Stary Rynek 17. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 

Broniewskiego 19A w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 

Garncarskiej 4 w Kole stanowiącego własność Gminy Koło i udzielenia bonifikaty. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 

Mickiewicza 15 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 

20 Stycznia 20 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

17. Sprawozdanie z działalności Żłobka Miejskiego w Kole za 2017 rok. 

18. Sprawozdanie z działalności Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kole za 2017 

rok. 

19. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Domu Kultury w Kole za 2017 rok. 

20. Sprawozdanie z działalności Muzeum Ceramicznych w Kole za 2017 rok. 

21. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kole za 2017 rok.  
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22. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Profilaktyki i Pomocy Rodzinie w Kole 

za 2017 rok. 

23. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kole za 2017 rok 

oraz ocena zasobów pomocy społecznej Miasta Koła za 2017 rok. 

24. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Miejskiej Koło z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2017”. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Koła w rejonie ulicy Wojciechowskiego. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla 

nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze, w sprawie ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz określenia 

sposobu ustalenia tygodniowego, obowiązkowego wymiaru zajęć przy łączeniu różnych 

wymiarów pensum w ramach jednego etatu. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LI/493/2018 Rady Miejskiej w Kole z 

dnia 31 stycznia 2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

przy ul, Grodzkiej 16 w Kole stanowiącej własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie 

bonifikaty. 

28. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/6/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia 16 

grudnia 2014 r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Kole oraz ustalenia 

przedmiotu ich działania i składów osobowych. 

29. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach. 

30. Wolne głosy i wnioski. 

31. Zamknięcie obrad LVI Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza. 

Informacje z działalności międzysesyjnej Burmistrza przestawiła p.o. Burmistrza Elżbieta 

Modrzejewska. Przed przedstawieniem informacji Pani Modrzejewska pogratulowała 

Odznaczonemu Panu Witkowskiemu.  
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Do najważniejszych zadań należało: 

 

I. Realizacja zadań z zakresu prawa zamówień publicznych: 

 

1. Prowadzono na bieżąco rejestrację zamówień o wartości do 30 000 euro i powyżej. 

2. W drugim postępowaniu prowadzonym w bieżącym roku, w trybie przetargu 

nieograniczonego na „Przebudowę bieżni wraz z infrastrukturą na stadionie 

MOSIR w Kole, przy ul. Sportowej 12” w dniu 15.05.2018 r. zawarto umowę 

z wykonawcą, którego wybrano do realizacji zamówienia tj. firmą EVERSPORT Sp. 

z o.o., ul. Kiersnowskiego 18/45, 03-161 Warszawa o wartości brutto 

1.097.976,25 zł. Oferta tego Wykonawcy przedstawia najkorzystniejszy bilans ceny 

i kryterium gwarancja jakości oraz kwalifikacje zawodowe i doświadczenie osób 

wyznaczonych do realizacji zamówienia. Poniżej w tabeli ocena punktowa 

poszczególnych ofert złożonych w  przedmiotowym postępowaniu: 

 

Num

er 

ofert

y 

Firma (nazwa) lub 

nazwisko oraz adres 

Wykonawcy 

Ocena punktowa 

Suma 

punktów 
Kryterium 

Cena - 60 

% 

Kryterium 

Gwarancja - 

10 % 

Kwalifikacje 

zawodowe 

i doświadczeni

e osób 

wyznaczonych 

do realizacji 

zamówienia - 

30 % 

1. TORAKOL  

Rajmund Zalewski 

Koszczały 9,  

88-210 Dobre 

57,54 4 30 91,54 

2. Przedsiębiorstwo 

Wielobranżowe 

GRETASPORT 

Ilona Stańczyk 

ul. Podlesie 17,  

41-303 Dąbrowa 

Górnicza 

40,26 10 30 80,26 

3. EVERSPORT  

Sp. z o.o. 

ul. Kiersnowskiego 

18/45 

03-161 Warszawa 

60 2 30 92,00 
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3. W prowadzonym przy współudziale firmy Zamówienia Publiczne PROZAM Piotr 

Pieprzyca, ul. Husarii Polskiej 28B, 43-100 Tychy postępowaniu przetargowym 

dotyczące „Wykonania otworu poszukiwawczo-rozpoznawczego Koło GT-1 

w celu ujęcia wód termalnych w miejscowości Chojny” w dniu 11.05.2018 r. 

została zawarta umowa z wykonawcą, który złożył ofertę tj. Firmą G-Drilling S.A., 

ul. Jeziorki 67, 02-863 Warszawa o wartości brutto 28.265.301,60 zł.  

 

 

Nume

r 

oferty 

Firma (nazwa) lub 

nazwisko oraz 

adres Wykonawcy 

Ocena punktowa 

Suma 

punktów 

Kryterium 

nr 1  

Cena brutto 

- 60 % 

Kryterium nr 2 

Termin 

osiągnięcia 

głębokości 

końcowej 

otworu liczony 

od daty 

podpisania 

umowy) 

Kryterium nr 3 

posiadani 

doświadczenia 

zawodowego 

przez osobę 

wyznaczoną 

do kierowania 

pracami 

wiertniczymi  

1. 

G-Drilling S.A.  

ul. Jeziorki 67,  

02-863 

Warszawa 

60,00 5.00 20,00 85,00 

 

4. W dniu 30.04.2018 r. unieważniono postępowanie prowadzone w trybie przetargu 

nieograniczonego na „Remont nawierzchni bitumicznych dróg gminnych w Kole 

w roku 2018 w zakresie realizacja dwóch zadań dotyczących: pierwsze remontu 

cząstkowego ulic na terenie miasta i drugie dotyczące przebudowy tzw. sięgacza - ul. 

Tuwima, ponieważ w postępowaniu nie została złożona żadna oferta.  

5. W związku z unieważnieniem ww. postępowania w dniu 11.05.2018 r. na podstawie 

art. 67 ust 1 pkt 4 wszczęto postępowanie w trybie z wolnej ręki poprzez skierowanie 

zaproszenia do negocjacji na „Remont nawierzchni bitumicznych dróg gminnych 

w Kole w roku 2018 w zakresie realizacja dwóch zadań dotyczących: Zadanie Nr 1: 

remont cząstkowy ulic na terenie miasta,; Zadanie Nr 2: przebudowa tzw. sięgacza od 

ul. Tuwima w Kole; do firmy Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych S.A. 

62-600 Koło, ul. Toruńska 200. Zaproszony Wykonawca przystąpił do negocjacji 

w dniu 16.05.2018 r. tylko w zakresie zadania oznaczonego nr 1. W wyniku 

przeprowadzonych negocjacji w dniu 23.05.2018 r. zawarto umowę na realizację 
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zakresu zadania nr 1 dotyczącego remontu cząstkowego dróg gminnych 

o nawierzchni bitumicznej o wartości brutto 51.422,61 zł.  

6. W postępowaniu prowadzonym w trybie przetargu nieograniczonego przy 

współudziale firmy Zamówienia Publiczne PROZAM Piotr Pieprzyca, na „Nadzór 

i dozór geologiczny nad wykonaniem otworu poszukiwawczo-rozpoznawczego 

Koło GT-1 w celu ujęcia wód termalnych w miejscowości Chojny” w dniu 

11.05.2018 r. o godz. 12:30 dokonano otwarcia ofert złożonych w przedmiotowym 

postępowaniu. Złożone zostały następujące oferty: 

Oferta Nr 1: Konsorcjum Geologiczno-Wiertnicze składające się z firm: 

 

1. DRILL GEO - Stefan Wojciech Mielcarz, Chwiram 78-627, 

ul. Chwiram 21 

2. GEO4U Piotr Zużewicz, Dopiewo 62-070, Dopiewiec, ul. Świt 8 

3. SAXON Mirosław Wrona, Krajenka 77-430, ul. Winiary 33 

4. MIMETYT Artur Cieśla, Brzesko 32-800, ul. Ogrodowa 4/56 

 

Cena oferty brutto: 393 477,00 zł 

Oferta Nr 2: Konsorcjum składające się z firm: 

 

1. HPC POLGEO Spółka Akcyjna (Pełnomocnik – Lider Konsorcjum), Warszawa 03-908, 

ul. Berezyńska 39 

2. Przedsiębiorstwo Geologiczne Spółka Akcyjna (Członek Konsorcjum), Kraków 30-

079, ul. Kijowska 16A 

3. GEOKRAK Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (Członek Konsorcjum), 

Kraków 30-019,  

ul. Mazowiecka 21 

 

Cena oferty brutto: 317 340,00 zł 

 

Oferta Nr 3: PRO-INVEST SOLUTIONS Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, Spółka 

Komandytowa, 30-134 Kraków, ul. Kołowa 5/3 

 

Cena oferty brutto: 209 100,00 zł 

Trwają czynności proceduralne zmierzające do wyłonienia najkorzystniejszej oferty. 
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Pani Wiceburmistrz uzupełniła przedłożony dokument informując o spotkaniach, w jakich 

uczestniczyła: 

30 kwietnia -  spotkanie w Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu. 

11  maja - podpisano umowę  z warszawską firmą G- Drilling na wykonanie otworu 

poszukiwawczo-rozpoznawczego Koło GT-1 w celu ujęcia wód termalnych w miejscowości 

Chojny. 

23 maja – udział w konferencji konsultacyjnej  Polityki Surowcowej Państwa w 

Świętokrzyskim Urzędzie Wojewódzkim. 

24 maja – odbyło się  spotkanie subregionalne  w Koninie, Wielkopolskie Regionalne Forum 

Terytorialne. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

6. Interpelacje i zapytania. 

Interpelacje złożyli: 

Radna Halina Musiałek  

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radna Urszula Polewska poprosiła Panią Modrzejewską o rozważenie możliwości remontu 

furtki oraz ogrodzenia w Domu Seniora. 

Radna Wanda Obiała 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radny Mariusz Budny 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Radna Teresa Brzoska 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 7, 8, 9 do niniejszego protokołu. 

Radny Janusz Miłowski 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Radny Florian Olejniczak 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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Radna Izabela Nuszkiewicz 

Treść interpelacji stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Radna Obiała nawiązując do tematu rozliczenia wody oznajmiła, że  mieszkańcy ul. Kolejowej 

90 informowali ją, iż muszą płacić zaległości sprzed wielu lat. Radna rozmawiając z 

mieszkańcami dowiedziała się, że otrzymali ustne zapewnienie, że jest to ostatnia opłata za 

ubiegłe lata. Radna zaznaczyła, że osobiście takiego zapewnienia nie słyszała, ale jeśli 

faktycznie takie padło poprosiłaby o oświadczenie z KTBS. 

Radna Teresa Brzoska zapytała Panią Wiceburmistrz czy przewiduje wykonanie prac 

zabezpieczających i oczyszczających mury zamku. 

Radny Sebastian Kuty odniósł się do tematu cyrku. Pan Kuty zwrócił uwagę, że w szkołach czy 

na słupach nadal pojawiają się plakaty promujące cyrk, który skupia się głownie na tresurze 

i występach zwierząt. 

Radny Mariusz Budny poinformował, że mieszkańcy ul. Toruńskiej 73 proszą o kontakt i 

spotkanie z Panią Modrzejewską. Kolejną sprawą poruszoną przez radnego był przejazd 

ciężkiego transportu z Kopalni Węgla Brunatnego do Turku. Sytuacja ta jest uciążliwa dla 

mieszkańców. Jeśli nie zostaną podjęte jakiekolwiek działania w tym temacie, mieszkańcy 

uprzedzają o proteście, który może utrudnić  ruch. 

Radna Ewa Lewicka przekazała, że mieszkańcy ul. Toruńskiej 73 chcą wiedzieć jaki jest koszt 

demontażu piaskownicy i huśtawek na zaniedbanym placu zabaw i czy pojawią się tam nowe 

elementy dla dzieci. 

Radny Florian Olejniczak nawiązał do sytuacji w budynku na ulicy Grodzkiej 16. Jeśli zarzuty 

wobec pracownika Urzędu się potwierdzą, Pan Olejniczak poprosił by w trybie ustawowym 

rozwiązać z nim umowę i by Pani Modrzejewska podjęła odpowiednie działania w tej sprawie. 

Radna Halina Musiałek zwróciła uwagę, że jeśli w mieście pojawia się cyrk, plakaty o tym 

informujące powinny znajdować się w miejscach na to wyznaczonych. Radna poprosiła Panią 

Wiceburmistrz by zwrócić na to uwagę. 

Radna Elżbieta Tamborska zapytała Panią Modrzejewską czy podjęto jakiekolwiek działania 

by odzyskać część pieniędzy za mobbing, które musiał zapłacić Pan Burmistrz.  
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7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Pani Wiceburmistrz zaczęła od odpowiedzi na pytanie radnej Obiała informując, iż 

kontaktowała się korespondencyjnie z Panem Starostą, jak również z Dyrektorem 

Powiatowego Zarządu Dróg. Dodała też, że planuje rozmowy na ten temat, postara się 

zrealizować plan i spełnić oczekiwania. Nawiązując, Pani Modrzejewska przyznała, że zdaje 

sobie sprawę z  jakości kolskich ulic, dlatego też są podejmowane działania by ta sytuacja 

uległa zmianie. Wspomniała także o spotkaniu międzysesyjnym, na którym mają być 

podejmowane decyzje odnośnie budowy kanalizacji deszczowej, poprzez możliwość 

skorzystania z dofinansowania. Kontynuując Pani Wiceburmistrz mówiła, iż jest świadoma o 

potrzebie remontu nawierzchni dróg, parkingów i sygnalizacji świetlnej. Będąc wraz z 

Radnym Olejniczakiem na spotkaniu z Panem Starostą ustalono, że zaczęte działania będą 

kończone, mowa tutaj między innymi o ulicy Przemysłowej. Pani Modrzejewska wspomniała, 

że będzie wykonywana dokumentacja na nowe przedsięwzięcia, jak również inwestycja na 

ulicy Sienkiewicza. Dodała, że rynek przedsiębiorców jest problematyczny – mimo ogłaszania 

przetargów nikt się nie zgłasza lub wykonawca wymaga ogromnej kwoty za wykonanie 

zadania. W związku z tym terminy realizacji przedsięwzięć automatycznie się przesuwają. 

Mimo to, działania w sprawie dróg, parkingów i sygnalizacji są i będą podejmowane.  

Po rozmowie z Panem Inspektorem Ochrony Środowiska Pani Modrzejewska oznajmiła, że w 

miejsce uschniętych drzew są już posadzone nowe i na terenie gdzie drzewa ulegają 

zniszczeniu są one uzupełniane.  

Następnie zastępca Burmistrza nawiązała do pytania odnośnie cyrków. Przyznała, że jest 

przeciwna działalności tego typu Instytucji, ale mimo to nie może działać niezgodnie z 

prawem. Jeśli cyrk podejmuje działalność na trenie niepodlegającym miastu to nie można mu 

tego zabronić. Jedyne co można zrobić w takiej sytuacji to podjąć działania jeśli plakaty 

znajdują się w niewłaściwych miejscach. Dlatego też Pani Wiceburmistrz ma zamiar 

porozmawiać z Dyrektorami Szkół, aby ograniczyć tego typu informacje w podległych miastu 

placówkach. 

Kolejnym tematem jaki podjęła Pani Modrzejewska był temat przejścia dla pieszych na ulicy 

Toruńskiej. Oznajmiła, że zapozna się z tą sprawą i wtedy zostaną podjęte odpowiednie 

decyzje.  

Nawiązując do zaległych opłat za wodę Pani Wiceburmistrz oznajmiła, że Prezes Kolskiego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego szykuje już odpowiedź do mieszkańców i ustalone 

jest już kolejne spotkanie.  
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Następnie poruszony został temat mieszkańców na terenie szpitala. Pani Modrzejewska 

poinformowała, iż wymieniła korespondencje z Dyrektorem Szpitala i Panem Starostą, jak 

również została podjęta decyzja o spotkaniu, po którym Pani Wiceburmistrz ma przekazać 

więcej informacji. 

Zastępca Burmistrza zamierza również zrobić rozeznanie odnośnie placu zabaw, po czym ma 

udzielić odpowiedzi.  

Jeśli chodzi o pozostałe interpelacje Pani Modrzejewska zdecydowała odpowiedzieć  w formie 

pisemnej.  

Przewodniczący ogłosił 5 min przerwy. 

 

 8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetu miasta Koło na 2018 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Miasta Koła Mariola Makowska. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów - pozytywna.  

Pan Sobolewski pytał z jakiego względu Miasto ma przekazać środki finansowe na 

dokumentację skoro inwestycja jest realizowana przez Miejski Zakład Wodociągów i 

Kanalizacji Sp. z o. o. 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że nie są to środki na dokumentację projektową, lecz na 

przeprowadzenie analizy zgodności programu funkcjonalno-użytkowego, gdyż pojawiły się 

wątpliwości czy realizowany zakres jest zgodny z wnioskiem złożonym do Narodowego 

Funduszu. 

Radny zapytał czy takiej dokumentacji nie może wykonać  spółka, skoro stać ją na wydatki 

niezwiązane z działalnością zakładu. Mowa tutaj między innymi o zakupie ławek, zakupie 

siłowni zewnętrznej, zakupie kwiatów czy wypłacie odszkodowań za bezpodstawne 

zwolnienia z pracy, a sprawdzenie zgodności projektu to koszt rzędu 30 tys. złotych.  

Pani Naczelnik stwierdziła, że intencją opracowania miało być sprawdzenie tego co robi 

spółka, dlatego pojawiła się propozycja zlecenia takiego opracowania przez Gminę Miejską. 

Kontynuując Pani Naczelnik oznajmiła, że jest to odpowiedź na propozycję która pojawiła się 

na Sesji i jeżeli Radni nie wyrażą na to zgody środki finansowe nie zostaną na ten cel 

przeznaczone.  

Radny Sobolewski dodatkowo odnosząc się do tematu zapytał o Prezesa Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji w Kole, który był nieobecny podczas Sesji.  
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Przewodniczący Olejniczak oznajmił, że on sam jest przeciwny budowie nowej oczyszczalni. 

Wspomniał, że wcześniej już była mowa o tym by dokonać oceny projektu, który już w samym 

założeniu jest wadliwy. Z tego względu mowa tutaj o zleceniu sprawdzenia danego projektu 

przez niezależną instytucję, która dokonałaby właściwej i obiektywnej oceny. Pan Olejniczak 

uważa, że ważną kwestią jest to by mieć możliwość wyboru komu zlecić sprawdzenie 

projektu.  

Radny Piasecki wyszedł z propozycją by zostawić jeszcze pieniądze w budżecie i po 

przedstawieniu planu PFU będzie można stwierdzić czy warto te pieniądze przekazywać.  

Przewodniczący Szafrański zaznaczył, że nie chodzi o sprawdzenie koncepcji wykonawcy 

tylko o program funkcjonalno-użytkowy w zakresie założeń technologicznych dlatego też 

sprawdzenie programu i technologii jest ważnym aspektem. Przewodniczący zaproponował  

zmianę zapisu w projekcie uchwały odnośnie przeznaczenia środków. Mowa była również o 

wstrzymaniu środków finansowych, dlatego też oddał głos radnym.  

Radny Sobolewski stwierdził, że dany temat powinien być zgłębiony na Komisji Budżetu oraz 

Komisji Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska, ponieważ wiąże się to z dużym 

wydatkiem i ważne jest by mieć możliwość dogłębnego omówienia tematu.  

Radny Ryszard Karolak uważa, że przeznaczenie pieniędzy na tę sprawę jest bezzasadne, gdyż 

rozstrzygnięto już przetarg i firma rozpoczęła budowę.  

Głos zabrała Pani Wiceburmistrz mówiąc, że stara się rozmawiać i informować Radę o 

zamiarach i decyzjach, przeprosiła za tę sytuację i ma nadzieję, że wspólnie decyzja zostanie 

podjęta i sprawa się wyjaśni. 

Przewodniczący Rady poinformował, że główny wykonawca inwestycji sugeruje inne 

rozwiązania techniczne i technologiczne w tym zakresie, potwierdzając że nie są one 

przeznaczone dla miasta Koła i nadal nie ma wydanego pozwolenia na realizację budowy. 

Inwestycja cały czas jest na etapie realizowania projektu przez wykonawcę, który wygrał 

przetarg. 

Rany Sobolewski zaproponował by zdjąć pieniądze z projektu uchwały do czasu spotkania 

Komisji lub przychylić się do rozwiązania zaproponowanego przez przewodniczącego, 

mianowicie żeby zmienić zapis w uzasadnieniu by pieniądze przeznaczyć na dokumentację.    

Radny Florian Olejniczak poparł rozwiązanie zaproponowane przez radnego Sobolewskiego.  

Radna Halina Musiałek stwierdziła że, Prezes Wodociągów nie wykazuje woli współpracy i 

nie chce wysłuchać argumentów Rady czy też osób znających się na tego typu inwestycjach. 
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Radna Elżbieta Tamborska zaproponowała żeby zdjąć daną propozycję do czasu kolejnego 

spotkania.  

Radny Sobolewski zauważył, że zdjęcie propozycji spowodowałoby zbyt długie oczekiwanie 

na decyzję a wykonawca poczyniłby kolejne kroki.  Z tego względu radny zaproponował by 

Przewodniczący sformułował dokładnie o jaką dokumentację chodzi by mieć możliwość 

zabezpieczenia pieniędzy na danej Sesji. 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.  

Przewodniczący zaproponował by zapis dotyczący zwiększenia środków na wykonanie 

usługi polegającej na sprawdzeniu zgodności opracowanej przez wykonawcę koncepcji z 

programem funkcjonalno-użytkowym dla inwestycji pn. Przebudowa i Modernizacja 

Oczyszczalni Ścieków dla Aglomeracji Koło posiadał zapis Zwiększa się plan wydatków tytułem 

zabezpieczenia środków finansowych na zlecenie usługi polegającej na sprawdzeniu programu 

funkcjonalno-użytkowego w zakresie zaproponowanych założeń technologicznych dla Miejskiej 

Oczyszczalni Ścieków w Kole. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie swój wniosek. Za opowiedziało się 14 radnych 

jednogłośnie.  

Wracając do tematu uchwały budżetowej radny Sobolewski zapytał jaka jest kwota na 

dofinansowanie promocji filmu „Na drodze” w reżyserii Bartosza Nowackiego.  

Pani Skarbnik odpowiedziała że jest to 9 tyś. złotych 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 16 osób jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LVI/531/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta na lata 

2018-2025.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Miasta Koła Mariola Makowska. 

Brak głosów w dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych jednogłośnie. 
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Uchwała została podjęta i nosi nr LVI/532/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Kolskiego na realizację zadań. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Miasta Koła Mariola Makowska. 

Brak głosów w dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały. 

Opinia Komisji Budżetu i Finansów – brak opinii. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. 

Podczas głosowania obecnych było 17 radnych. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 16 

radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LVI/533/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie aportu do Spółki Miejskiej 

Zakład Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. w Kole w postaci nieruchomości gruntowych. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – negatywna. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami  i Spraw Lokalowych. 

Radny Piasecki jest przeciwny aportowi. Uważa, że Pan Prezes stara się podwyższyć kapitał 

spółki żeby mieć możliwość zaciągnięcia kredytu. 

Przewodniczący Sobolewski zapytał czy to Pan Prezes Sobczak wyszedł z wnioskiem o 

uregulowanie czy była to decyzja Miasta. 

Pani Naczelnik odpowiedziała że Pan Prezes złożył taki wniosek, lecz miasto reguluje tego 

typu sprawy od wielu lat.  

Pan Sobolewski zwrócił się z pytaniem do Pani Wiceburmistrz  czy ma wiedzę na jakim etapie 

jest realizacja inwestycji na ulicy Akacjowej, co jest powodem że nic się tam nie dzieje i czy 

wiadomo kiedy inwestycja zostanie zakończona. 



18 
 

Pani Modrzejewska oznajmiła iż ponownie zapyta Pana Sobczaka o etap zaawansowania i 

jednoznaczny termin zakończenia inwestycji, po czym  udzieli odpowiedzi na spotkaniu 

międzysesyjnym.  

Kontynuując Pan Tomasz Sobolewski pytał w jaki sposób Prezes Miejskiego Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji chce zrealizować inwestycję wartą 43 mln złotych skoro ma 

problem z inwestycją rzędu 300 tyś. złotych. Radny poprosił o bardzo szybką informację na 

ten temat.  

Pani Modrzejewska powiedziała, że odpowiedź na to pytanie będzie w trybie 

natychmiastowym. 

Pan Michał Piasecki wspomniał, że pytał Pana Sobczaka odnośnie zakończenia inwestycji 

dotyczącej przepompowni na ulicy Dąbrowskiego. Pan Prezes stwierdził, że poziom rzeki 

Warty jest za wysoki. Jak twierdzi radny rzeka nie ma wysokiego poziomu więc pytał dlaczego 

nikt tam nie kontynuuje prac. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt. Nikt nie 

opowiedział się za podjęciem uchwały, 15 osób było przeciw, 3 osoby wstrzymały się od 

głosu. Uchwała nie została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Miejskiej Koło 

darowizny udziałów w nieruchomości zabudowanej położonej przy ul. Stary Rynek 17.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami  i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, nikt nie był przeciw, 3 osoby wstrzymały 

się od głosu. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LVI/534/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 



19 
 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 

Broniewskiego 19A w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia 

bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami  i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw była 1 osoba, 1 osoba wstrzymała 

się od głosu. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LVI/535/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 

Garncarskiej 4 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami  i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 16 radnych, przeciw była 1 osoba,  

1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LVI/536/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 

Mickiewicza 15 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw była 1 osoba,  

nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LVI/537/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ul. 20 

Stycznia 20 w Kole stanowiącego własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenia bonifikaty. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Wilk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Lokalowych. 

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - pozytywna. 

Brak głosów w dyskusji nad przedmiotowym projektem uchwały. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 16 radnych, nikt nie był przeciw,  

2 osoby wstrzymały się od głosu. 

Uchwała została podjęta i nosi nr LVI/538/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

17. Sprawozdanie z działalności Żłobka miejskiego w Kole za 2017 rok. 

Radny Ryszard Karolak zwrócił uwagę na to, że w żłobku jest tylko 26 miejsc i aż 80-cioro 

dzieci chętnych by chodzić do żłobka, w związku z tym jest to sytuacja nie do przyjęcia.  

Pani Wiceburmistrz oznajmiła, iż ma nadzieję, że na kolejnym spotkaniu międzysesyjnym ta 

sprawa zostanie omówiona i zostaną podjęte działania żeby zaspokoić zapotrzebowanie 
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mieszkańców na miejsca w żłobku dla ich dzieci. Poinformowała, że ma pewien pomysł, który 

przedstawi na kolejnym spotkaniu. 

Radna Tamborska powiedziała, że rozmawiała z Panią Dyrektor Żłobka o finansach i jak się 

okazało brakuje pieniędzy, mimo braku zwiększenia zatrudnienia czy podwyżek. 

Zaproponowała by Pani Dyrektor zwróciła się do Pani Wiceburmistrz o dodatkowe pieniądze 

na rzecz żłobka.  

Pani Przewodnicząca Izabela Nuszkiewicz podjęła ten temat prosząc zastępcę Burmistrza o 

znalezienie rozwiązania aby było więcej miejsc by rodzice mieli możliwość skorzystania z 

dobrodziejstwa jakim jest żłobek. 

Pani Modrzejewska oznajmiła, że to zadanie będzie na pewno realizowane i myśli, że jeszcze 

w tej kadencji uda się te miejsca uzupełnić.  

Pan Przewodniczący sprostował informację odnośnie miejsc w żłobku na 48 co potwierdziła 

Pani Dyrektor.  

Pani Wiceburmistrz powiedziała, że cieszy ją takie zapotrzebowanie oznajmiając, że będzie 

starać się sprostać tej sprawie. 

Przewodniczący podziękował Pani Dyrektor za obecność na sesji jak również za 

przedstawienie sprawozdania na Komisji. 

Sprawozdanie z działalności Żłobka miejskiego w Kole za 2017 rok zostało przyjęte przez 

aklamację.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

18. Sprawozdanie z działalności Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kole za 2017 

rok. 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – pozytywna. 

Przewodniczący podziękował Pani Dyrektor Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w 

Kole – Aleksandrze Kowalskiej za przedstawienie informacji na Komisji jak również za 

obecność na sesji.  

Sprawozdanie z działalności Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kole za 2017 rok 

zostało przyjęte przez aklamację.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
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19. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Domu Kultury w Kole za 2017 rok. 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – pozytywna. 

Pani Radna Elżbieta Tamborska zapytała Pana Dyrektora Miejskiego Domu Kultury odnośnie 

niekorzystnej dla Domu Kultury umowy zawartej z kawiarenką. Chciała dowiedzieć się czy 

coś pod tym względem się zmieniło.  

Dyrektor Radomir Piorun oznajmił iż udało się zmienić pewne elementy umowy a mianowicie 

odnośnie czynszu i przestrzeni wygospodarowanej dla kawiarni poza godzinami pracy 

kawiarni. 

Następnie Pani Tamborska skierowała pytanie do Pani p.o. Burmistrza czy konsekwencje 

finansowe, które były wyciągnięte są długoterminowe czy jednorazowe.  

Pani Modrzejewska poinformowała, że są to konsekwencje długoterminowe.  

Pan Radny Olejniczak skierował pytanie do Komisji czy wydając opinie dokonała analizy 

protokołu kontroli komisji rewizyjnej. 

Pani Izabela Nuszkiewicz powiedziała, że nie brała pod uwagę tego protokołu, ponieważ jest 

to sprawozdanie z działalności i wszelkie sprawy finansowe będą omawiane na połączonej 

Komisji -  Komisji Budżetu i Komisji Oświaty. 

Pani Przewodnicząca Ewa Lewicka zapytała Panią Modrzejewską czy został dokonany odbiór 

ze względu na modernizację obiektu, zwłaszcza odbiór przeciwpożarowy (nawiązując tutaj 

do nowych foteli) – jeśli tak Pani Lewicka prosiła o dostarczenie takiej informacji 

Przewodniczącemu Rady. 

Pani Wiceburmistrz oddała głos Panu Dyrektorowi ponieważ posiada on całą dokumentację 

związaną z placówką. 

Dyrektor Radomir Piorun oznajmił, że odbiór obiektu po modernizacji został dokonany i 

wszystkie dokumenty znajdują się w protokole.  

Radny Sebastian Kuty pytał czy przepisy tyczą się jedynie trudnopalnych foteli czy też drogi 

ewakuacyjnej i prosił o dokładniejsze informacje, które znajdują się w protokole. 

Pan Dyrektor poinformował, że Dom Kultury i przejścia ewakuacyjne są zbudowane na 

zasadzie starych przepisów przeciwpożarowych, a zmiana foteli nie zmieniła przestrzeni do 

ewakuacji. Pan Piorun kontynuował, że przejścia ewakuacyjne a także cały Dom Kultury 

wymagają przebudowy i dostosowania do nowoczesnych przepisów. 
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Przewodniczący Artur Szafrański wspomniał o tym jak w 2017 roku zostały zabezpieczone 

środki dla Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji na modernizację drzwi na hali MOSiR. Radny 

zaznaczył, że różnica między zmodernizowanymi drzwiami na hali a drzwiami w Miejskim 

Domu Kultury jest widoczna. Dlatego też radny uważa, że należy przyjrzeć się tej sprawie by 

mieć możliwość zabezpieczenia środków na ten cel. 

Radna Ewa Lewicka poprosiła Panią Wiceburmistrz o udostępnienie kopii dokumentów 

dotyczących przeglądu Panu Przewodniczącemu. 

Pani Modrzejewska oznajmiła, że cała dokumentacja zostanie przedłożona.  

Przewodniczący Janiak zapytał Pana Dyrektora czy zdaje on sobie sprawę z wynikającego 

zagrożenia, ponieważ Radni nadal nie dowiedzieli się jak odbiór zmodernizowanego budynku 

został dokonany.  

Pan Piorun stwierdził, że odbiór przeciwpożarowy budynku jest nadal aktualny. Natomiast 

jeśli chodzi o wymianę foteli czy malowanie ścian, nie wymaga to dodatkowego odbioru 

przeciwpożarowego, ponieważ mowa tutaj o modernizacji a nie o remoncie. Dyrektor 

powtórzył, że Miejski Dom Kultury jest budowany na starych zasadach przeciwpożarowych i 

na dzień dzisiejszy wszystkie formy są inne. Kontynuując Pan Piorun powiedział, że ma 

nadzieję, iż z czasem uda się dokonać zmian, zaczynając od wymiany drzwi. 

Radna Brzoska zaproponowała, by p.o. Burmistrza wystąpiła o wystawienie aktualnej opinii 

czy wszystko jest wykonane zgodnie z przepisami. 

Rany Sebastian Kuty stwierdził, że trzeba zacząć działać zanim zdarzy się jakaś nieprzyjemna 

sytuacja np.: przeprowadzić szkolenia z ewakuacji czy otwierać drzwi z drugiej strony za 

każdym razem kiedy kończy się spektakl żeby pokazać osobom korzystającym z tego obiektu, 

że znajdują się tam dwa wyjścia. Stwierdził, że ważne jest to, by postarać się choć trochę 

dorównać aktualnie obowiązującym przepisom.  

Radna Nuszkiewicz podzieliła propozycje swoich przedmówców. 

Radna  Izabela Nuszkiewicz apelowała o zbudowanie podjazdu dla osób niepełnosprawnych 

od strony głównego parkingu. Radna nawiązała również do tematu foteli, uważając że nie są 

one odpowiednio dobrane. 

Radny Ryszard Karolak poprosił Przewodniczącego o zamknięcie tej dyskusji. Następnie 

zwrócił się do Pani Wiceburmistrz o zatrudnienie inspektora do spraw ochrony pożarowej, 

który przedstawiłby co wymagałoby jakichkolwiek zmian. Dzięki temu Komisja miałaby 

możliwość omówienia tego tematu.  
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Sprawozdanie z działalności Miejskiego Domu Kultury w Kole za 2017 rok zostało przyjęte 

przez aklamację.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

20. Sprawozdanie z działalności Muzeum Technik Ceramicznych w Kole za 2017 rok. 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do Dyrektora Tomasza Nuszkiewicza na jakim etapie 

jest budynek po sejmiku. 

Dyrektor poinformował, że dowiadywał się o możliwości pozyskania środków finansowych 

na adaptację budynku na cele muzealne. Po konsultacjach z Urzędem Marszałkowskim i 

przygotowaniu odpowiedniej dokumentacji będzie duża szansa na uzyskanie tychże środków. 

Dlatego też, Pan Nuszkiewicz poprosił o zabezpieczenie pieniędzy na wykonanie takiej 

dokumentacji. Dyrektor stwierdził, że potrzebny jest również szyb windowy zewnętrzny dla 

osób niepełnosprawnych. 

Pan Michał Piasecki zapytał o kwotę jaką można pozyskać z Urzędu Marszałkowskiego. 

Pan Dyrektor stwierdził, że będzie to najprawdopodobniej kwota podobna do tych jakie 

otrzymywały inne muzea tj. około 5 mln złotych.  

Przewodnicząca Nuszkiewicz apelowała do Pani Wiceburmistrz o przeznaczenie 10 tyś. 

złotych na kserokopiarkę do Muzeum Technik Ceramicznych.  

Pani Modrzejewska odpowiedziała, że z pewnością będzie taka możliwość. 

Sprawozdanie z działalności Muzeum Technik Ceramicznych w Kole za 2017 rok zostało 

przyjęte przez aklamację.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

21. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kole za 2017 rok.  

Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – pozytywna. 

Przewodniczący Artur Szafrański zauważył, że Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji – Jarosław Kawka zrealizował wiele inwestycji w poprzednim roku. 

Radna Wanda Obiała przekazała to co słyszała od mieszkańców, a mianowicie, że widać 

poprawę jeśli chodzi Imprezy Sportowo Kulturowe, z roku na rok jest ich coraz więcej i jest z 
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czego z korzystać. Z tego względu Pani Obiała serdecznie podziękowała Dyrektorom za ich 

działania. 

Radna Ewa Lewicka również podziękowała Dyrektorom, a w szczególności pochwaliła 

działania Pana Jarosława Kawki. 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kole za 2017 rok 

zostało przyjęte przez aklamację. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

22. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Profilaktyki i Pomocy Rodzinie w Kole 

za 2017 rok. 

Opinia Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej – pozytywna.  

Radny Michał Piasecki odniósł się do zmiany kierownika Miejskiego Ośrodka Profilaktyki i 

Pomocy Rodzinie, a dokładnie jego wynagrodzenia. Poprzedni kierownik otrzymywał 

większe wynagrodzenie niż aktualnie Pani Agnieszka Zborowska – Karbowa. Pan Piasecki 

powiedział, iż ma nadzieję, że Pani Wiceburmistrz się tym zajmie. 

Radna Halina Musiałek podziękowała Pani Kierownik Miejskiego Ośrodka Profilaktyki i 

Pomocy Rodzinie – Agnieszce Zborowskiej - Karbowej za współpracę. 

Pani Kierownik podziękowała za słowa uznania zaznaczając, że jest to zasługa całego zespołu. 

Pani Elżbieta Tamborska pochwaliła pracę Pani Kierownik. Radna zaznaczyła, że Pani 

Zborowska – Karbowa jest nie tylko Kierownikiem, ale też terapeutą i poprosiła Panią 

Wiceburmistrz żeby w jakiś sposób docenić pracę Pani Zborowskiej – Karbowej. 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Profilaktyki i Pomocy Rodzinie w Kole za 

2017 rok zostało przyjęte przez aklamację. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

23. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kole za 2017 rok 

oraz ocena zasobów pomocy społecznej Miasta Koła za 2017 rok. 

Opinia Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej – pozytywna. 
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Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kole za 2017 rok oraz 

ocena zasobów pomocy społecznej Miasta Koła za 2017 rok zostało przyjęte przez aklamację. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

24. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Miejskiej Koło z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 

2017”. 

Sprawozdanie w imieniu Pani Naczelnik przedstawiła Pani Karolina Marczak. 

Opinia Komisji Prawa i Porządku Publicznego– pozytywna. 

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Miejskiej Koło z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 

2017 zostało przyjęte przez aklamację. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Koła w rejonie ulicy Wojciechowskiego. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Hanna Zywert – Naczelnik Wydziału Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej. 

Pani Zywert dodała, że do uchwały dołączony jest też załącznik nr 2, który zawiera 

zestawienie uwag wniesionych w trakcie procedury, które nie zostały uwzględnione przez 

Burmistrza. 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Zagospodarowania Przestrzennego– pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie uwagę nr 1 z dnia 06 lutego 2018 

roku. Zapytał kto jest za nieuwzględnienia danej uwagi do projektu uchwały. 

 Za opowiedziało się 17 radnych jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie uwagi 1.2.1 oraz 1.2.2 z dnia  6 lutego 

2018 roku.  
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Za odrzuceniem uwagi opowiedziało się 17 radnych jednogłośnie. 

Kolejną uwagą poddaną pod głosowanie była uwaga 1.3. Za nieuwzględnieniem tej uwagi 

opowiedziało się 16 radnych, nikt nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  

Ostatnią uwagą poddaną pod głosowanie była uwaga nr 2 z dnia 30 kwietnia 2018 roku. Za 

odrzuceniem uwagi opowiedziało się 17 radnych jednogłośnie. 

Kontynuując Przewodniczący poddał pod głosowanie całą uchwałę w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Koła w rejonie ulicy 

Wojciechowskiego. Za podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych jednogłośnie. 

Uchwał została podjęta i nosi nr LVI/539/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

 

26. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla 

nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze, w sprawie ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 

ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz określenia sposobu ustalenia 

tygodniowego, obowiązkowego wymiaru zajęć przy łączeniu różnych wymiarów pensum w 

ramach jednego etatu. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Michalak – Naczelnik Wydziału Oświaty. 

Opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu– pozytywna.  

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych jednogłośnie.  

Uchwała została podjęta i nosi nr LVI/540/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LI/493/2018 Rady Miejskiej w Kole z 

dnia 31 stycznia 2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy 

ul. Grodzkiej 16 w Kole stanowiącej własność Gminy Miejskiej Koło i udzielenie bonifikaty. 
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Radny Mariusz Budny poinformował, że na spotkaniu Komisji Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska były omawiane pisma skierowane od mieszkańców tej wspólnoty. Po 

przeanalizowaniu pism Komisja podjęła decyzję odnośnie uchylenia uchwały. Radny 

oznajmił, że pozostawia decyzję pozostałym członkom rady w sprawie danej uchwały 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, nikt nie był przeciw, 2 osoby wstrzymały 

się od głosu.  

Uchwała została podjęta i nosi nr XXVI/541/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

 

28. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr III/6/2014 Rady Miejskiej w Kole z dnia 16 

grudnia 2014 r. w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Kole oraz ustalenia 

przedmiotu ich działania i składów osobowych. 

Ze względu na  rezygnację radnego Michała Piaseckiego odnośnie pracy w Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Ochrony Środowiska jak również Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Zagospodarowania Przestrzennego został dostosowany skład osobowy Komisji. 

Przewodniczący Artur Szafrański powiedział, że Komisja Prawa i Porządku Publicznego w 

tym momencie składa się z 2 radnych. Ze względu na tak mały skład osobowy Przewodniczący 

dopisał się do danej Komisji. Kontynuując Pan Szafrański poinformował, że Komisja 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska zmniejszy swój skład do 4 radnych. 

Radny Ryszard Borysiewicz  wyraził akces uczestniczenia w pracach Komisji Prawa i 

Porządku Publicznego. 

Radny Budny w imieniu Komisji podziękował Radnemu Piaseckiemu za współpracę w 

Komisji. 

Przewodniczący Artur Szafrański poddał pod głosowanie przedmiotowy projekt uchwały. Za 

podjęciem uchwały opowiedziało się 16 radnych jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta i nosi nr XXVI/542/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 
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29.  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kole o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące 

interpelacje złożone przez radnego Tomasza Sobolewskiego, a mianowicie: 

Wnioski o udzielenie informacji publicznej: 

- na jakiej podstawie lub w jakim trybie Pani Ilona Malczyk-Stasiak została zatrudniona na 

stanowisku inspektora w wydziale Rozwoju Miasta? 

- czy Pani Ilona Malczyk-Stasiak odbyła służbę przygotowawczą na stanowisko urzędnicze, 

zgodnie z przepisami ustawy o pracownikach samorządowych z dnia 21 listopada 2008r.? 

- imienny wykaz pracowników zatrudnionych w Wydziale Spraw Społecznych Urzędu 

Miejskiego w Kole oraz Dziennego Domu Seniora, stanowisko pracy, zakres czynności wg 

stanu na dzień 17 maja 2018 r. 

- przedstawienie informacji odnośnie stanowiska pracy Kierownika Biura Sekretarza 

- ile kosztowały kwiaty umieszczone na chodnikach wzdłuż ulic? 

- kto sfinansował zakup kwiatów? 

- na jakich zasadach funkcjonuje system wpłat za nadgodziny lub odbioru nadgodzin  w 

Urzędzie Miejskim w Kole 

- interpelacja o zamontowanie „psich pakietów” 

 

Interpelacje stanowią załączniki nr 34, 35, 36, 37, 38, 39 do niniejszego protokołu. 

30. Wolne głosy i wnioski 

Pani Przewodnicząca Ewa Lewicka pytała o Dom Seniora – w jakich godzinach funkcjonuje, 

ile jest osób zatrudnionych, ile przebywających i dlaczego nie ma tych informacji na stronie 

miasta. 

Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że jak wiadomo Dom Seniora już funkcjonuje, jednakże 

nie ma jeszcze wyżywienia dla osób korzystających z tego obiektu. Jeśli chodzi o osoby 

zajmujące się Domem Seniora są to 2 osoby. Wiceburmistrz poinformowała, że niedługo 
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informacje znajdą się na stronie internetowej. Pani Modrzejewska wspomniała, że jest duże 

zainteresowanie jeśli chodzi o Dom Seniora, osoby z niego korzystające są zadowolone. Dom 

jest otwarty w godzinach 8-16. Pani Wiceburmistrz dodała, że funkcjonowanie Domu Seniora 

będzie dostosowane do potrzeb osób tam przebywających. 

Pani Lewicka dopytała ile jest złożonych wniosków osób zainteresowanych pobytem w Domu 

Seniora. 

Pani Wiceburmistrz powiedziała, że na dzień dzisiejszy jest 30 uczestników, a odnośnie 

wniosków odpowie później z tego względu, że cały czas liczba ta się zmienia. 

Radna Teresa Brzoska zapytała czy te 30 osób już uczestniczy w zajęciach w Domu Seniora. 

Pani Modrzejewska odpowiedziała, że tak. 

Radny Janusz Miłowski zapytał co można zrobić dla młodych osób, małżeństw, które mają 

pewne środki lecz nie mają pełnego wkładu na kupno mieszkania oraz jak wygląda sprawa 

ulicy Cegielnianej. 

Wiceburmistrz odpowiedziała, że została podpisana umowa wstępna odnośnie projektu 

Mieszkanie+ na ulicy Cegielnianej. Pani Modrzejewska poinformowała również, że będzie 

jeszcze rozmawiała z odpowiednimi osobami z Banku Gospodarstwa Krajowego odnośnie 

realizacji tego projektu. Kontynuując p.o. Burmistrza poinformowała, że Bank Gospodarstwa 

Krajowego przedstawił korzystniejszą propozycję dla Samorządu niż w tamtym roku jeśli 

chodzi o dany projekt. Po rozmowie z Bankiem Gospodarstwa Krajowego Pani Modrzejewska 

ma przedstawić informacje na ten temat. Pani Wiceburmistrz dodała, że zdaje sobie sprawę, 

iż sytuacja odnośnie mieszkań jest poważna i postara się sprostać oczekiwaniom 

mieszkańców. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Miasto Koło straciło jeden mandat do Rady Powiatu 

w nowej kadencji. Pan Szafrański dodał, że Miasto Koło jest okręgiem nr 1 i posiada 6 

mandatów w Radzie Powiatu Kolskiego. W związku z odpływem mieszkańców z Miasta Koła 

(głównie do Gminy Koło i Gminy Kościelec) mandat, który straciło miasto Koło trafił jako 

mandat nr 4 do okręgu nr 6 składającego się z Gminy Koło i Gminy Kościelec. Pan Szafrański 

zasugerował, że w przyszłości warto by było pomyśleć o poszerzeniu granic Miasta Koła. 

Pani Przewodnicząca Lewicka zabrała głos nawiązując również do dużej migracji 

mieszkańców. 
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Radny Ryszard Karolak odnosząc się do możliwości zdobycia środków finansowych 

zaproponował odkupienie budynku po szkole specjalnej by dostosować go do potrzeb 

mieszkaniowych. 

Wiceburmistrz powiedziała, że ten temat chciałaby podjąć na spotkaniu międzysesyjnym, 

ponieważ trzeba pomyśleć o różnych możliwościach zagospodarowania tego budynku i 

określić co będzie priorytetem w tym przypadku. 

Radna Halina Musiałek podziękowała za zamontowanie ławek na ulicy PCK w okolicach 

przychodni oraz za utwardzenie dojazdu do posesji Toruńska 66. Pani Musiałek 

podziękowała również Pani Alicji Wapińskiej za dotychczasową współpracę. 

Pan Michał Piasecki nawiązał do tematu oczyszczalni. Radny przeczytał fragment artykułu 

zawartego w Kurierze Kolskim związanym z Miejskim Zakładem Wodociągów i Kanalizacji w 

Kole nie zgadzając się z zawartymi tam informacjami. Pan Radny zacytował również to co 

zostało przygotowane odnośnie programu funkcjonalno-użytkowego oczyszczalni, o którym 

była mowa na danej sesji. Zdaniem Radnego modernizacja i budowa nowej oczyszczalni nie 

jest potrzebna. W związku z tym Pan Piasecki wystosował apel do Pani Burmistrz: Zwracam 

się do Pani z apelem o podjęcie uchwały zgromadzenia wspólników Miejskiego Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji, o wstrzymanie inwestycji budowy nowej oczyszczalni ścieków za 

kwotę ok. 50 mln złotych do czasu wyboru nowego Burmistrza. Pani jako zastępca Burmistrza 

Miasta Koła reprezentuje interesy mieszkańców, którzy są jej jedynymi właścicielami. 

Zaznaczam, że mieszkańcy decyzją swoich przedstawicieli czyli Radnych nie wyrazili zgody na 

taką inwestycję i nie jest ona ujęta w wieloletnim planie wodociągów. Program funkcjonalno-

użytkowy opracowany przez Spółkę na kwotę 119 tyś. złotych zawiera nieprawdziwe dane 

wyjściowe, które stały się podstawą wniosku do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Warszawie i Unii Europejskiej, co może być przyczyną podejrzenia o próbę 

wyłudzenia dotacji z Unii Europejskiej i spowodować jej zwrot. Państwowe Gospodarstwo 

Wodne - Wody Polskie nie chcą zatwierdzić taryf za wodę i ścieki na następne trzy lata 

zawierających kosztów tej inwestycji. Wyłoniona w przetargu publicznym firma wykonawcza 

prawdopodobnie zwracała się do Prezesa o zmianę założeń projektowych budowy oczyszczalni, 

które odbiegają od technologii określonej w SIWZ w przetargu. W tej sytuacji bezprawnie 

poniesione koszty do dnia dzisiejszego przez Spółkę które szacuję na ok. pół miliona złotych 

byłyby do uzyskania przez społeczeństwo od Zarządu i Członków Rady Nadzorczej jako osoby 

odpowiedzialne. Dalsza kontynuacja inwestycji wygeneruje jednak następne koszty, ale już 
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milionowe, które będą niemożliwe do odzyskania od zarządzających, a Pani będzie miała w tym 

udział  w tym procederze jako przedstawiciel właściciela czyli nas – mieszkańców. 

Radna Tamborska nawiązując do wypowiedzi Pana Piaseckiego, zwróciła się do Pani 

Wiceburmistrz. Pani Tamborska uważa, że radni mówiąc o tych wszystkich sprawach próbują 

uprzedzić, że p.o. Burmistrza może bywać wprowadzona w błąd. Dlatego też, Radna poprosiła 

by Pani Modrzejewska przyjrzała się sprawie wodociągów, jak również zapytała czy Pani 

Wiceburmistrz rozmawiała z Panem Sobczakiem. 

Zastępca Burmistrza poinformowała, że jest w kontakcie z Panem Prezesem i ustala stan 

faktyczny. Z tym też związana jest prośba dotycząca zlecenia ekspertyzy programu 

funkcjonalno-użytkowego przez niezależną instytucję. 

Pani Tamborska pytała czy podczas gdy zostawały podejmowane tematy odnośnie inwestycji 

na modernizację oczyszczalni, Pani Burmistrz brała udział w danych posiedzeniach. 

Pani Modrzejewska wyjaśniła, że niektóre środki finansowe muszą być wykorzystane do 

końca roku, w związku z powyższym każda decyzja musi być przemyślana, by nie narazić się 

na kary umowne. 

Radna Tamborka zapytała jak to się stało, że dokumenty do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego zostały wysłane pięć miesięcy po terminie. 

Pani Wiceburmistrz poinformowała, że nie ma już tego pracownika, który posiadał te 

dokumenty. 

Pani Tamborska nawiązała również do wypowiedzi Pana Michała Piaseckiego. Powiedziała, 

że mieszkańcy boją się inwestycji nie do końca przemyślanych oraz ich skutków. Radna 

wspomniała o tym, że Pani Wiceburmistrz ma wiele planów, gdzie priorytetem powinno być 

zastanowienie się i praca nad tym by więcej tak problematycznych sytuacji nie było. Radna 

zaznaczyła, że Pan Sobczak – Prezes Wodociągów i Kanalizacji złożył zawiadomienie o 

podejrzeniu popełnienia przestępstwa w sprawie modernizacji urządzeń do uzdatniania 

wody. Zapytała czy Pani Modrzejewska wie jak ta sprawa wygląda na dzień dzisiejszy. 

Zastępca Burmistrza powiedziała, że nie jest to zawiadomienie Burmistrza miasta tylko 

Prezesa Miejskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji z tego względu nie może udzielić 

odpowiedzi na to pytanie. 
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Pani Tamborska stwierdziła, że p.o. Burmistrza jest właścicielem Spółki w imieniu 

mieszkańców i w tego typu sytuacjach powinna zainterweniować. Radna powiedziała, że 

przez wiele lat nie było większych problemów w Miejskim Zakładzie Wodociągów i 

Kanalizacji, to skąd nagle wzięła się tak duża inicjatywa. Wspominając o firmie, która miała 

dokonywać modernizacji Radna poprosiła Pana Piaseckiego o kontynuację tematu.  

Radny Piasecki powiedział, że z tego co wie sprawa miała trafić do sądu. 

Pani Modrzejewska oznajmiła, że nie wie czy sprawa trafiła do sądu, ale informacje na dany 

temat przekaże w najbliższym czasie. 

Pan Michał Piasecki kontynuował, informując, że firma dokonująca modernizacji urządzeń do 

uzdatniania wody zostawiła na terenie wodociągów swoje urządzenia, których Pan Prezes nie 

wydał od dwóch lat. Radny zwrócił uwagę na powagę sytuacji. Powiedział, że nie podaje 

fałszywych informacji, gdyż zdaje sobie sprawę z odpowiedzialności karnej. Radny zaznaczył, 

że odpowiednie osoby pod koniec kadencji będą rozliczone za podejmowane decyzje. Pan 

Piasecki oznajmił, że wraz z Radą będzie dążył do wyjaśnienia sprawy Miejskiego Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji. 

Radna Tamborska zapytała czy Pani Wiceburmistrz odpowiadała jej na interpelację odnośnie 

wystąpienia przez Urząd Miasta do Burmistrza o solidarny zwrot czynszu. 

Wiceburmistrz poinformowała, że zobowiązania wynikają z wyroków i dotyczą Pana 

Burmistrza i będzie wystąpienie o zrealizowanie zwrotu. 

Pani Tamborska zapytała jeszcze odnośnie odwołania Pana Burmistrza na temat zniesienia 

wszystkich sankcji po jego aresztowaniu. Radna pytała czy Miasto zapłaciło za zastępstwo 

procesowe, za adwokata. 

Pani Modrzejewska odpowiedziała, że nie. 

Przewodniczący Artur Szafrański poinformował o pismach, które wpłynęły do Rady Miejskiej 

w okresie międzysesyjnym – pismo ze Szkoły Podstawowej nr 3 w Kole z prośbą o 

zabezpieczenie środków finansowych na remont pomieszczeń, które zostaną przeznaczone 

na sale terapeutyczne, bibliotekę szkolną oraz pracownie językowe, a dotyczą one 

pomieszczeń po bibliotece pedagogicznej znajdującej się w murach szkoły. Przewodniczący 

zapytał czy Urząd przymierza się do remontu tych pomieszczeń. 
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Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że zdaje sobie sprawę z potrzeb szkoły natomiast na tę 

chwilę budżet na to nie pozwala. Jeśli jednak będą na to środki pomieszczenia te z pewnością 

zostaną wyremontowane. 

Pan Szafrański zaproponował by rozłożyć remont tych pomieszczeń na dwa etapy – pierwszą 

część rozpocząć już w tym roku a kolejną w przyszłym. 

Pani Modrzejewska powiedziała, że jeśli chodzi o kwestię oświaty to doskonale zdaje sobie 

sprawę kiedy należy dokonywać remontów i jeśli znajdą się środki finansowe, dane 

pomieszczenia zostaną wyremontowane. Wiceburmistrz oznajmiła również, że trudno jest w 

czasie kilku miesięcy naprawić błędy kilkunastu lat. 

Przewodniczący Szafrański sprostował, że nie chodzi mu o to czy Pani Modrzejewska zdaje 

sobie sprawę z potrzeby remontów lecz o to czy Urząd przymierza się do tych działań. 

Wiceburmistrz stwierdziła, że można było dokonać tych remontów o wiele wcześniej. 

Pan Artur Szafrański poinformował, że Rada już wcześniej o to prosiła Pana Burmistrza, ten 

jednak żadnych działań w tym temacie nie podjął. 

Kolejne pismo wpłynęło od Powiatowego Zarządu Dróg w Kole w sprawie planowanej 

przebudowy skrzyżowania ulic Toruńskiej, Towarowej i Piaski. 

Przewodniczący poinformował o tym, że 4 czerwca o godzinie 10:00 została zaplanowana 

wizja w budynku przy ulicy Mickiewicza po Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w 

Kole w nawiązaniu do przejęcia tego obiektu. 

Kolejna sprawa o której mówił Pan Przewodniczący dotyczyła projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Koła. Pan Szafrański 

powiedział, że zainteresowani tym tematem mogą ustalić termin posiedzenia Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

Przewodniczący odczytał pismo złożone przez Panią Alicję Wapińską dotyczące wygaśnięcia 

mandatu Radnej, w którym Pani Wapińska wyjaśnia, że nie czuje się niczemu winna. 

Ze względu na prawomocny wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego dotyczącego 

wygaśnięcia mandatu Radnej Alicji Wapińskiej, Komisja Rady Miasta składać się będzie z 20 

osób, najprawdopodobniej do końca kadencji. 

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Ewa Lewicka, pytając Panią Wiceburmistrz o temat 

poruszany na Komisji Prawa i Porządku dotyczący wzmożenia pracy straży miejskiej. Pani 

Lewicka powiedziała, że Pani Modrzejewska nadal nie udzieliła odpowiedzi w tej sprawie. 
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Kolejnym aspektem było pismo, które wystosował transport samochodowy w Koninie, który 

chciał świadczyć usługi przewozu mieszkańców Koła. Komisja nie otrzymała także 

odpowiedzi na temat między innymi kosztów poprzedniego przewozu. W związku z tym 

Radna poprosiła o przygotowanie stosownej dokumentacji. 

Pani Wiceburmistrz poinformowała, że jeśli chodzi o sprawę PKS Konin zostało dokonane 

rozeznanie i pismo jest przygotowywane. Nawiązując do tematu straży miejskiej zastępca 

Burmistrza powiedziała, że jest w trakcie rozmów z Panem Komendantem Straży Miejskiej i 

jeśli pozwolą na to środki finansowe oczekiwania te zostaną spełnione. 

Radna Lewicka poprosiła o dokonanie analizy zatrudnienia w Staży Miejskiej w Kole. 

Radna Wanda Obiała nawiązała do wypowiedzi Pana Piaseckiego i Pani Tamborskiej 

odnośnie Miejskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji. Jej zdaniem Pani Modrzejewska 

powinna postarać się by Pan Prezes Sobczak pojawił na Sesji, co ułatwiłoby odpowiedzi na 

wiele pytań odnoście Miejskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Kole. 

Radny Florian Olejniczak wrócił do wypowiedzi Pana Piaseckiego i stwierdził, że trzeba 

przynajmniej poinformować mieszkańców o nieprawidłowościach, które są realizowane. Pan 

Olejniczak uważa, że w tym przypadku Rada nic nie zrobiła i nie wie co ma czynić na 

przyszłość. Radny zwrócił się do Pana Przewodniczącego żeby otrzymać informację i ocenę 

na temat projektu technicznego wodociągów. Pan Olejniczak zaproponował wypracowanie 

określonego stanowiska. Jeśli faktycznie Rada nie ma już wpływu na dalsze losy inwestycji w 

Miejskim Zakładzie Wodociągów i Kanalizacji powinna to stwierdzić i podać taką informację 

do publicznej wiadomości. Pan Radny stwierdził, że Rada powinna się spotkać i określić swoje 

działania odnośnie wodociągów. Oświadczył również, że nie jest zadowalające to, że na 

niektórych spotkaniach jest mało radnych co wskazuje na to, że niektóre tematy ich nie 

interesują. Jak oznajmił radny są sprawy ważne i ważniejsze, a temat Miejskiego Zakładu 

Wodociągów i Kanalizacji powinien być poważnie przemyślamy, ponieważ czuje się 

odpowiedzialny przed mieszkańcami Koła. Z tego względu Pan Olejniczak poprosił o 

spotkanie radnych by podjąć sensowną decyzję i wystosować odpowiednie stanowisko 

względem kolskiej społeczności. 

Przewodniczący stwierdził, że duży zakres działań w tej sprawie leży po stronie Pani 

Wiceburmistrz, Rady Nadzorczej, jak również po stronie Pana Prezesa Sobczaka. Radni 

apelowali już od dawna by przyjrzeć się tej sprawie i rozwiązać wszelkie problemy. Pan 

Szafrański oznajmił, że czeka na to by poznać stanowisko Urzędu Miejskiego w tym trudnym 

temacie. 
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Pani Elżbieta Tamborska poruszyła temat mieszkanki Koła, której zostało przydzielone 

mieszkanie za sprawą Pana Burmistrza Maciaszka. Mieszkanie to jednak nie było 

przystosowane dla osoby poruszającej się na wózku inwalidzkim – mowa tutaj o mężu tej 

mieszkanki. Z tego względu postanowiła nie przenosić się do tego mieszkania jednocześnie 

prosząc o przydzielenie innego. Skończyło się to niestety na eksmisji. Pani Tamborska 

zapytała czy ta rodzina rezygnując z jednego mieszkania będzie nadal na liście oczekujących. 

Radna wspomniała też o mieszkance, mającej problemy finansowe. Apelowała żeby w jakiś 

sposób jej pomóc, by znaleźć sposób żeby nie musiała płacić. Następnie radna Tamborska 

powiedziała, że jedna z Pań poskarżyła się, że przez radnych upadł projekt Spółdzielni 

Socjalnej. Pani Elżbieta Tamborska skierowała tym razem pytanie do Pana 

Przewodniczącego, a mianowicie czy Pan Szafrański złoży odpowiednie doniesienie na temat 

tego, że Miasto straciło ok. 500000 złotych przez niestawiennictwa nikogo z Urzędu Miasta 

na sprawy w Sądzie. 

Pan Przewodniczący poinformował, że nie może wchodzić w kompetencje Komisji Rewizyjnej 

z racji sprawowania funkcji Przewodniczącego Rady. Sprawami tego typu powinna zajmować 

się Komisja Rewizyjna, ale jeśli radni postanowią, że takie doniesienie powinno być złożone 

Pan Szafrański nie widzi problemu by taki wniosek złożyć wspólnie.  

33. Zamknięcie obrad LVI Sesji Rady Miejskiej w Kole. 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Artur Szafrański zamknął obrady 

LVI Sesji Rady Miejskiej w Kole o godzinie 16.30.  
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